

SI-Odder

Bestyrelsesmøde hos Hanne mandag 24.06.24, kl. 19

Til stede: Mette (MT), Anne J. (AJ), Anne W. (AW), Helle (HR), Susanne (STJ), Hanne (HBR), Lene (LG), Jette (JB)

Referat

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 18.4. Ingen kommentarer.

Status på skift af bank (AW). Skrider frem som forventet. Der skal overføres et beløb til ny bank straks konto er oprettet. Derefter foretager ny bank flytningen. Brugskonto: 41.499,-
Donationskonto: 33.547, -.

Svar til Randers om vi vil være medstillere af forslag om, at kasserere kan genvælges mere end to gange. Problemstillingen drøftes. Det besluttet, at vi ikke vil være medstillere, men vil stemme for.

Referat af sidste præsidentmøde 30.05. (MT).

- Fundraisingskursus oprettes (Unionen). Dog færre end en deltager pr. klub. Derefter: hjælpe hinanden. AW har tidligere arbejdet med fundraising og kan være behjælpelig med materiale til os.
- MT har fortalt om vores bankskifte som inspiration for andre klubber.

Drøftelse af septembermøde, og af hvad vi eventuelt skal støtte. (STJ). Drøftelse:

- Fortsat holde for øje, at vi fordeler støtte på Verden, DK og lokalt.
- Vanskeligheder med relevant lokalt emne. AW kontakter Horsens og forhører om støtte til krisecenter. STJ kontakter Odder Børne- Familiecenter for eventuelt emne.
- Fokus på, at støtte bør give os mulighed for omtale og 'reklame' af støtte, som vi yder lokalt.
- Muligheder i Grønland kunne ønskes: LG undersøger bl.a. børnehjem i Umanak og kriminelle piger i Nuuk (kvindelig betjent).
- 'Noget' sammen med andre klubber kunne ønskes.
- MTW ser vi som et godt projekt og ønsker fortsat at støtte.
- Status på støtte til Moldova efterlyses. Ombygning af bygning til kvindekrisecenter. AJ undersøger.
- Ideer og forslag fremlægges af KPD på septembermøde.

På septembermøde får vi besøg af unionspræsident Ida Gormsen.

Efterårsplan færdiggøres til udsendelse.

- September, Ida Gormsen og KPD. 3-min. AJ
- Oktober, generalforsamling, (bl.a. godkendelse af regnskab 23), Ego-brancheforedrag: Sanne Rubinke, 3-min.: Ulla Nonbo.
- November, besøg af lokal læge (Jette Fausing), som arbejder regelmæssigt i Uganda. 3-min.: Jytte

- December, julemøde. 3-min. Gitte

Principiel drøftelse af hvilke møder vi vil give støtte til deltagelse i og even. beløb. Af vores klubreglement fremgår det, hvad der er støtte til. Der er søgt om støtte til andre begivenheder inden for SI-Danmark. Drøftelse viser, at der er ret divergerende tanker om, hvad vores driftskonto skal give til medlemmers engagement i SI-begivenheder. Nogle synes, at pengene kan bruges til medlemmers udadvendte aktivitet i SI-Odders navn, andre at den slags er 'for egen regning'. Nogle synes, at driftskonto kan give mulighed for at satse (fx TØJ-festival), nogle synes, at der kan gives donationer fra denne konto (det er gjort tidligere) -og kan selvfølgelig gøres igen (vedtages af alle). Nogle fremhæver, at det kan blive uoverskueligt at 'åbne for' og vil sætte et max beløb (fx 500,-) En enkelt er mod sådan, at deltagelse i arbejde ved Aarhus Motion ikke vil ske fremover.

Eventuelt.

- Godkendelse ved indsamlinger. Tidligere aftaler eksisterer ikke længere. Dette skal afklares, så vi har tilladelser og kan undgå skat og moms. MT tager det op på præsidentmøde.
- Ny dato for TØJ-festival. 1.2.25 eller 25.1.25 nævnes som muligheder. STJ kontakter gymnasiet (efter 1. august) om nyt tidspunkt. Ønsker: brugsmulighed fra dagen før, helst afholdelse en lørdag, på dagen: adgang fra kl.8.
- 8. marts-udvalg i Skanderborg. Skal vi eventuelt være med i det arbejde? MT kontakter Skanderborg.
- **Næste møde 10. september kl. 19 hos Anne W., Toldvejen 35.**

Referat: Jette Brinch, Odder 25.6.24